

West Papua/Indonesia Film Screening

Public Event!

Department of Languages and Cultures of Southeast Asia, Asia Africa Institute, University of Hamburg, in co-operation with *Westpapua Netzwerk, Pazifik-Informationsstelle und Stiftung Asienhaus.*



**Thursday, 21.12.2023**  
**Room O-221**  
**6 to 8 pm**

Universität Hamburg  
Edmund-Siemers-Allee 1, Flügel Ost  
20146 Hamburg

Join us to experience the moving story of the women of West Papua, Indonesia, in the extraordinary documentary film **“Tonotwiyat” (Female Forest)** at the University of Hamburg in the winter semester 2023/24. With greetings from film director Yulika Anastasia Indrawati.

Idea and Director: **Yulika Anastasia Indrawati**  
Cast: **Women from the villages of Tobati and Enggros**

In Youtefa Bay near Jayapura in West Papua, there is a mangrove forest that can only be entered by women. It is a special place where generations of women have collected shellfish, fish and crabs and swapped stories. But now this sacred forest, this water sanctuary, is under threat from investors, pollution and deforestation.

Language: Indonesian with English subtitles

West Papua/Indonesia Film Screening

**Öffentliche Veranstaltung!**

Abteilung für Sprachen und Kulturen Südostasiens, Asien-Afrika-Institut, Universität Hamburg, in Zusammenarbeit mit dem *Westpapua Netzwerk*, *Pazifik-Informationstelle* und *Stiftung Asienhaus*.



**Donnerstag, 21.12.2023**  
**Raum 221-O, 18-20 Uhr**

Universität Hamburg  
Edmund-Siemers-Allee 1, Flügel Ost  
20146 Hamburg

Erleben Sie gemeinsam mit uns die bewegende Geschichte der Frauen von Westpapua, Indonesien, in dem außergewöhnlichen Dokumentarfilm „Tonotwiyat“ (Female Forest) an der Universität Hamburg im Wintersemester 2023/24. Mit einem Grußwort der Regisseurin Yulika Anastasia Indrawati.

Idee und Regie: **Yulika Anastasia Indrawati**  
Darsteller: **Frauen der Dörfer Tobati und Enggros**

In der Youtefa Bucht nahe Jayapura in Westpapua gibt es einen Mangroven-Wald, der nur von Frauen betreten werden darf. Es ist ein besonderer Ort, an dem Generationen von Frauen Muscheln, Fisch und Krabben gesammelt und Geschichten ausgetauscht haben. Doch jetzt wird dieser heilige Wald, dies Wasserschutzgebiet, durch Investoren, Verschmutzung und Abholzung bedroht.

**Sprache: Indonesisch mit englischen Untertiteln**